For Immediate Release

Unlock a World of Exceptional Food and Beverages from the European Union at Foodex 2023 in Saudi Arabia



Register now to discover the outstanding qualities of food and beverages from the European Union and to find the inspiration for your business at Foodex 2023 in Saudi Arabia.

Riyadh – 17 September - The European Union (EU) is thrilled to announce its participation in Foodex 2023, an exhibition that celebrates the art of food, at the Riyadh International Convention & Exhibition Centre in Riyadh, Saudi Arabia, on 20-17 September 2023. Under the banner of the «More than Food», the EU Pavilion is set to captivate attendees with a remarkable array of culinary delights from across the block of 27 EU Member States.

Emphasising the EU's long tradition of producing high quality food and beverages, the EU Pavilion at Foodex 2023 will showcase an exquisite selection of products that embody Europe's rich agricultural heritage. These products will highlight the EU's unwavering commitment

to quality, safety, authenticity, and sustainability.

The Foodex exhibition provides an ideal opportunity to inform Saudi buyers, retailers, and distributors and inspire them to engage with high-quality produce from the EU, while offering them a unique chance to explore the wide variety of European flavours. Throughout the event, an extensive range of EU food and beverages across various product categories will take centre stage in a series of informative sessions and live cooking demonstrations.

We are delighted to be part of Foodex 2023, which will showcase Europe's rich culinary heritage and commitment to quality, safety, and sustainability. In 2022, GCC countries taken together were the EU's 5th

biggest export market for agri-food products. The EU Pavilion at the event will give Saudi buyers, retailers, and distributors a unique chance to experience in one place the excellence of EU food and beverage produce and to explore how to translate this excellence into profitable business opportunities," said H.E. Mr. Christophe Farnaud, newly appointed EU Ambassador to the Kingdom of Saudi Arabia.

Beyond offering a delightful culinary journey, the EU Pavilion will also underscore the EU's commitment to supporting farmers and producers, thanks to European quality assurance labels like geographical indications and the organic logo assigned to organic products from the EU.







Moreover, industry experts will guide visitors through informative sessions dedicated to olive oil, cereals, dairy, and other European delights. This enlightening experience will not only deepen visitors' appreciation for EU produce but also provide valuable insights into effectively marketing these products to Saudi consumers.



S audi buyers, retailers, and distributors seeking to elevate their business prospects are cordially invited to the EU Pavilions Official Opening Ceremony. This exclusive event, taking place on 17 September at 18:00 in Hall 3 of the Riyadh International Convention & Exhibition Centre, booth E40 and E50, promises networking opportunities with esteemed EU delegates and industry leaders.

Register now to attend the Opening Ceremony here.

Poodex Saudi is Saudi Arabia's Leading International Trade exhibition %100 dedicated to the food and drink industry. Professional Saudi buyers from the food distribution, retail, manufacture, and hospitality

with Saudi flavours.

industries will have the opportunity to source products and trade with exhibitors displaying a wide range of global food and drink products and solutions. The EU is attending Foodex 2023 in Riyadh with the EU Pavilion as a continuation of its 'More than food' campaign in the GCC region, with which it has actively promoted outstanding European agricultural products to global businesses and consumers.

For more information, visit the EU Pavilion web page.

For any questions, please contact the EU "More than food" Secretariat at foodexsaudi2023@agripromotion.eu.





للنشر الفوري

استكشف عالماً من المأكولات والمشروبات الأوروبية الإستثنائية في معرض فودكس السعودية 2023



سِجُّل الان لاستكشاف الجودة الرفيعة للأطعمة والمشروبات الأوروبية وستجد الإلهام لمشروعك في فودكس السعودية 2023.

هذا المعرض الذي يحتفى بفن الطعام في مركز الرياض الدولي للمؤتمرات و المعارض الواقع في مدينة الرياض في المملكة العربية السعودية في الفترة من17 - 20 من شهر سبتمبر 2023 .

تحت شعار "أكثر من مجرد طعام" جناح دول الاتحاد الاوروبي صمم لجذب الزوار من خلال مجموعة من ملذّات المأكولات من جميع الدول الأعضاء في الاتحاد الأوروبي البالغ عددها 27 دولة.

تأكيداً على التاريخ الطويل للأتحاد الاوروبي بإنتاج أطعمة و مشروبات ذات جودة عالية، هذا الجناح سوف يسلط الضوء على مجموعة فاخرة من المنتجات التي تجسد الإرث الزراعي في أوروبا ، ستسلط هذه

المنتجات الضوء على التزام الاتحاد الأوروبي الثابت بالجودة والسلامة والأصالة والاستدامة.

يوفر معرض فودكس فرصة مثالية لإطلاع المشترين وتجار التجزئة والموزعين السعوديين والهامهم للمشاركة فى المنتجات عالية الجودة من الاتحاد الأوروبي، مع منحهم فرصة فريدة لاستكشاف مجموعة متنوعة من النكهات الأوروبية. طوال فترة المعرض، ستكون هنالك سلسة من الجلسات الإعلامية و عروض طهي حية باستخدام فئات عديدة من المنتجات الاوروبية ستتخذ مكانها في مركز الجناح .

يقول السيد كريستوفٍ فارنو، سفير الاتحاد الأوروبي المعين حديثًا لدى المملكة العربية السعودية" يسعدنا أن نكون جزءًا من فودكس 2023، والذي سيعرض تراث الطهي

الغني في أوروبا والالتزام بالجودة والسلامة والآستدامة. في عام 2022، كانت دول مجلس التعاون الخليجي مجتمعة خامس أكبر سوق تصدير للمنتجات الغذائية الزراعية في الاتحاد الأوروبي. سيمنح جناح الاتحاد الأوروبي في هذا الحدث المشترين وتجار التجزئة والموزعين السعوديين فرصة فريدة لتجربة تميز منتجات الأطعمة والمشروبات في الاتحاد الأوروبي في مكان واحد واستكشاف كيفية ترجمة هذآ التميز إلى فرص تجارية مربحة ".

علاوة عن تقديم رحلة طهي مبهجة، سيؤكد جناح الاتحاد الأوروبي أيضًا التزام الاتحاد الأوروبي بدعم المزارعين والمنتجين، وذلك بفضل ملصقات ضمان الجودة الأوروبية مثل المؤشرات الجغرافية* و الشعار العضوي



سيقدم جناح الاتحاد الأوروبي في

فودكس تجربة تفاعلية، تتميز بتذوق المنتجات،

وورش عمل جذَّابة، وعروض الطبخ الحي



علاوة على ذلك، سيوجه خبراء الصناعة الزوار من خلال جلسات إعلامية مخصصة لزيت الزيتون والحبوب ومنتجات الألبان وغيرها من الاطعمة الأوروبية. لن تؤدي هذه التجربة إلى تعميق تقدير الزوار لمنتجات الاتحاد الأوروبي فحسب، بل ستوفر أيضا رؤى قيمة لتسويق هذه المنتجات بشكل فعال للمستهلكين

تتم دعوة المشترين وتجار التجزئة والموزعين السعوديين الذين يسعون إلى رفع آفاق أعمالهم إلى حفل الافتتاح الرسمي لجناح الاتحاد الأوروبي. هذا الحدث الحصري، الذي يقام في 17 سبتمبر في الساعة السادسة مساءًا في القاعة 3 بمركز الرياض الدولي للمؤتمرات والمعارض، كشك E40 و E50، وسيتم اتاحة الفرصة التواصل مع مندوبي الاتحاد الأوروبي المحترمين وقادة الصناعة.

بقيادة طهاة النجوم الأوروبيين والسعوديين المشهورين، بييرلويجي سافيوتي وعمار الباراكاتي. سيتعاون هذان النجمان طهى الوصفات الأوروبية الكلاسيكية وابتكار وصفات اوروبية سعودية ، وتجمع ببراعة بين مكونات الاتحاد السعوديين. الأوروبي والنكهات السعودية.

سجل الآن لحضور حفل الافتتاح هنا

فودكس السعودية هو معرض التجارة الدولية الرائد في المملكة العربية السعودية مخصص بنسبة ./100 لصناعة الطعام والشراب. سيتاح للمشترين السعوديين من

والتصنيع والضيافة فرصة الحصول على المنتجات استمرارًا لحملة «أكثر من طعام» والتجارة مع العارضين الذين يعرضون مجموعة واسعة من المنتجات والحلول العالمية للأطعمة والمشروبات. يحضر الاتحاد الأوروبي فودكس

في منطقة دول مجلس التعاون الخليجي، والتي روج بها بنشاط للمنتجات الزراعية الأوروبية المتميزة للشركات والمستهلكين ا لعا لميين.

صناعات توزيع المواد الغذائية وتجارة التجزئة ﴿ 2023 فِي الرياض مع جناح الاتحاد الأوروبي

لمزيد من المعلومات، قم بزيارة صفحة الويب الخاصة بجناح الاتحاد الأوروبي. للاطلاع على أي أسئلة، يرجى التواصل بأمانة الاتحاد الأوروبي «أكثّر من طعام» على العنوان التالي:



